
 Här kommer lite information om det som skett den sista tiden för Bastuträsk 
Bysamfällighets Såggrubba

Läget just nu är att vi fått ett förslag från Skogsstyrelsen för hur skötseln av skogen (1,4 ha) och den
2 gamla "industriplatserna" (såg och kvarnplats) i Såggrubba skall göras. Plan bifogas

Vad gäller skogen föreslås att  den biologiska mångfalden stärks genom  att lövträden prioriteras 
och tall och gran till stor del får stryka på foten. Gran i renbestånd, som tex på västra sidan lämnas 
orörd.
Alla fällda lövträd lämnas kvar, och tall och gran säljs

För indrustriplatserna gäller att de rensas helt på träd och friläggs från stammar och ris. Lövträden 
blir kvar i Såggrubba på lämplig plats , ev tall och gran säljs. Det arbetet bör vi kunna utföra i egen 
regi nu under försommaren. 
Du som vill  delta i arbetet med motorsåg skall ha motorsågskörkort, för att undvika rättsliga 
tråkigheter om olyckan skulle vara framme.
Som entreprenör för att utföra huggningen av skogen kommer vi att försöka anlita Provåkers 
Alltjänst och Mikael Gustavsson, som har vana av liknande uppdrag. Kontakt är idag ej tagen, 
vilket bör ske inom kort. 
Arbetet skall ske på tjälad mark.

Möjligt bidrag: 15 200
För skogsmarken:1.4 ha x 9000= 12 600
För industritomterna: 2 x 1300= 2 600
Helt säkert är det inte att vi tilldelas medel och hur stort beloppet blir, men vi får hoppas på 
maxutdelning.

I fredags gjorde några av oss med hjälp av Björ-Erik Lilja från skogsägarna en gränsutsättning av 
Såggrubba. Linjen är markerad med störar med Norras markeringsband längt upp
Av ursprungligen ett 30-tal rösen hittade vi igen 5 st. 3 var kända sen tidigare och 2 nya tillkom i 
fredags.
Stort tack till Björn-Erik och Norra för den värdefulla hjälpen

Ansökan om stöd kommer att skickas in till Jordbruksverket inom de närmsta dagarna, och vi kan 
då börja utföra de åtgärder som finns beskrivna i Skogsstyrelsens plan.

Med Vänliga Hälsningar


